
 

 

Skovvangskolen 

Bestyrelsesmøde 

Onsdag, 2024-06-12, kl. 18.00-19.30 

 

2024 Mødereferat 

 

2024-F-1-0 Dagsorden for dette møde, kort mundtlig 

gennemgang mv. 

 18.00 

 

  
Ingen bemærkninger 

 

2024-F-1-1 Økonomi 

 

Målet er at holde skolebestyrelsen   

orienteret og opdateret. 

18.05 

 Helt overordnet ser vi ind i et forventet resultat på små 300.000 kr. i undervisningens delen 

Den budgetpost som hedder: Ikke fordelt budget – dette indeholder bevillinger, som bla. 

bliver givet til et specifikt formål. Dette forventede resultater inkluderer nuværende 

opsparing.  

SFOens: kommer ud med et lille overskud på små 250.000 kr. Dette forventede resultater 

inkluderer nuværende opsparing. 

Fremadrettet vil vi gerne have på, som et punkt, ift. betaling af elevernes it-udstyr, når deres 

Chromebook går i stykker.  

 

2024-F-1-2 Skoleårets afslutning og skoleåret 2024-25 

Orientering om planlægningen og særlige indsatser 

Målet er at holde skolebestyrelsen   

orienteret og opdateret 

18.20 

 Ift. afslutningen er vi i mål med fagfordelingen, og regner med at der kommer skema ud til 

gennemgang i næste uge.  

Vi har en medarbejder som går på orlov, den er ude, som et stillingsopslag 

Derudover har vi en medarbejder, som skal på barselsorlov i efteråret 

Ift. næste skoleår: pædagogiske fokuspunkter er: Trivsel (herunder P@H) og det andet er 

respekt (for de fysiske rammer og på det mere abstrakte, som bla, hvordan vi taler 

sammen) – dette tages med til næste skolebestyrelsesmøde. 

 

2024-F-1-3 Personale Målet er en drøftelse af den aktuelle 

personalesituation 

18.35 



2 

 

 

 

 Søren er fortsat sygemeldt. Frank og Tove beretter, at de oplever at der fortsat er god 

opbakning fra personalegruppen ift. løsningen af diverse opgaver 

 

2024-F-1-4 Mål- og indholdsbeskrivelse for SFO Præsentation af arbejdet ved Tove 18.45 

 Tove gennemgår de mål, som er sat for næste skoleår: 

1. Overgang fra skole til SFO 

2. Udeliv 

3. Dannelse og sprog 

Skolebestyrelsen godkender ovenstående mål 

 

2024-F-1-5 Kommunikationsstrategi 

Udarbejdelse af strategi  

Målet er at udarbejde en strategi 19.00 

 Her er tænkt, som en strategi for skolebestyrelsen, besluttet er: 

• Frank og Reza laver et udkast til et princip, som tages med til næste møde.  

 

2024-F-1-6 Skolebestyrelsesvalg 

 

Målet er planlægning af processen og 

valget.  

19.15 

 Der er 3-4, som opstiller. Reza undersøger om de er interesseret i fredsvalg. Ellers bliver der 

et alm. valg.  

 

 

ooo --- 000 --- ooo  

Afrundende … Mødedeltagere: 

Forældrerepræsentanter: 

Eglé Zaikauskaite, Louise Bro, Heidi Johannsen, Kathryn Nielsen, Trine Henriksen, Trine 

Nørgaard, Reza Karimi 

 
Medarbejderrepræsentanter: 

Bjarke Carstensen, Mads Vejlgaard  
 

Ledelsesrepræsentanter, Frank Hansen, Tove Pedersen 

Afbud: Kathryn, Bjarke og Trine H  

 


